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SKOLE 
 
Hakadal ungdomsskole 

Dato: 10.03.25 

Tidspunkt: 18:30 – 20:00 

Sted: Hakadal ungdomsskole, konferanserom 

Møtet innkalt 
av: 

Petter Tveøy Type møte: FAU_møte 5_24/25 

Møteleder Petter Tveøy Referent: Petter Tveøy 

Møtedeltakere 
 

 

Deltakere 
 
Anne Lie Kongsrud (rektor) 
 
Kanja Juell, 10b 
Kai Solberg,10d 
Gro Jeanette Sønmør-Røed, 9a 
Petter Tveøy, 8c 
Marianne Johnsen, 8b (vara) 
Marianne Joyce, 8a 
Ingeborg Dokken, 9c 
Jostein Iversen, 10c 
Kjetil Løvstad, 9b 
 
Forfall:  
Erik S Landsem, 10a 
 

Distribusjon Referatet sendes ut pr e-post til alle foreldre via hver enkelt FAU-
representant. 
Merknad: Det foreslås at referat eller link til referat sendes ut via VISMA flyt.  

Viktige lenker SU, SMU og FAU finner du på følgende link:  
 
https://www.nittedal.kommune.no/publisert-innhold/barnehage-og-
skole/infosider-skoler/samarbeid-skole---hjem/#heading-h3-1  
 
Her legges referater ut løpende. 
  

Sak 1_5_24/25 
Trafikksikker 
kommune 

Orientering fra prosjektleder i Nittedal kommune, Liv Haug. 
Utgangspunktet er at kommunen ønsker å bli sertifisert som 
såkalt “Trafikksikker kommune” 
(https://www.tryggtrafikk.no/trafikksikker-kommune/); dette er 
en ordning mellom fylkeskommunene og Trygg Trafikk. 
 
Ungdom mellom 16 og 24 år er overrepresentert på 
ulykkesstatistikken i trafikken, gutter er spesielt utsatt. God 
opplæring om risiko og det å ta gode valg viser seg å ha en 
god effekt for å øke trafikksikkerheten for denne 
aldersgruppen. Trygg Trafikk har særlig fokus på gutter i 
denne aldersgruppen (https://www.tryggtrafikk.no/ung/ta-
vare-pa-gutta/). 
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Med tanke på trafikksikkerheten har FAU tidligere spilt inn 
skoleveien fra Hakadalsfeltet, Fuglåsen og Tøyenhaugen 
som prioriterte områder. 
 
I vårt nærmiljø er FAU særlig opptatt av bruken av 
elsparkesykler. Her er det verdt å minne om reglene: 

● Brukeren må være minst 12 år 
● Barn under 15 år skal bruke hjelm 
● Det er kun lov til å være én på elsparkesykkelen om 

gangen 
● Det er ulovlig å bruke mobiltelefon når man kjører 

elsparkesykkel 
● Det skal være en tegnet en ansvarsforsikring for 

elsparkesykkelen man bruker 
● Foreldre kan bli holdt ansvarlig ved ulovlig bruk 

 
For foreldre med eldre barn kan øvelseskjøring være aktuelt. 
Husk at barna må ha gjennomført trafikalt grunnkurs før 
øvelseskjøring kan skje. Ekstra innvendig speil og L-merking 
av bilen er også obligatorisk. Den som skal veilede må være 
over 25 år, og ha hatt førerkort mer enn 5 år 
sammenhengende. 
 

Sak 2_5_25/24 
Referat fra sist 
møte 

Ingen kommentarer, referat godkjent. 
 
FAU ønsker at referatet publiseres via Visma Flyt. Rektor vil 
sende en melding til foresatte med lenke til referater på 
skolens hjemmeside - slik at flere også besøker 
hjemmesiden. Den finnes her: 
https://www.nittedal.kommune.no/enheter/nittedalsskolen/hak
adal-ungdomsskole/ 

  

Sak 3_5_24/25 
Status fra 
skolen 
 

Anne orienterte. 
 
Den siste tiden har det vært et særlig fokus på 8. trinn. Det 
har vært gjennomført et ekstraordinært foreldremøte i 8B, 
som skolen opplevde som konstruktivt. Basert på tidligere 
erfaringer vil skolen øke bruken av den såkalte 
“Handlingstrappa” - for å styre forventningene både til barn 
og foreldre. Dette er særlig viktig når læringsmiljøet er 
utfordrende. 
 
Handlingstrappa vil trolig også bli presentert for elever og 
foreldre på 7. trinn i deres siste foreldremøte før overgangen 
til HUS. 
 
FAU ønsker en orientering om Handlingstrappa i neste møte; 
Anne forbereder dette. 
 
FAU hadde videre en diskusjon om bruken av anmerkninger. 
Skolen er opptatt av å understreke at dette først og fremst 
handler om en dokumentasjon mellom skole og foresatte. 

  
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Anne, 
07.04 
 
 
 
 



Side 3 av 3 

 

Flere av FAU-representantene var imidlertid opptatt av 
kommunikasjonen rundt dette; foreldre opplever dette som 
en negativ konsekvens. Skolen skal derfor ta initiativ til å 
avklare hvordan dette henger sammen med resten av 
reaksjonsmulighetene skolen har. 
 

 
 
Anne, før 
sommer 

Sak 4_5_24/25 
Info fra/til 
NKFU 

Det har vært noe uklar kommunikasjon rundt flytting av møter 
i NKFU; HUS stilte derfor ikke i det forrige NKFU-møtet. 
Presentasjon fra NKFU 25. februar legges ved referatet. 

  

Sak 5_5_24/25 
Foreldremøter 
vår 25 

FAU ønsker at tidspunkt for vårens foreldremøter avklares 
relativt raskt. Det er et ønske om mai, for å gi flest foreldre 
mulighet til å stille. 
 
Tema ble diskutert. Det er enighet fra FAU om at 
forventninger i samspillet skole-elev-foresatte bør være et 
viktig tema. Handlingstrappa og bruk av anmerkninger bør 
også være viktig å få inn. 
 
10. klasse har ikke foreldremøter på våren. 
 

 Anne, 
07.04 

Sak 6_5_24/25 
Saker til/fra 
årshjulet 

Representanter til juleballkomité velges av 9. trinn på 
foreldremøtet før sommeren. 
 
Skolen lurte på om FAU er interessert i ta initiativ til en 
“yrkeskveld” etter modell fra Li skole. Formålet er å gi elever 
et innblikk i ulike yrker, basert på frivillig innsats fra 
foreldrene. FAU ønsker at elevrådet ved skolen også 
diskuterer dette, for å undersøke interessen med dem først. 

 Gro, 
Kjetil, 
Ingeborg 
- før 
sommer 

 
Neste møte 07.04.25 
Vedlegg: Orientering om Trafikksikker kommune fra Liv Haug, presentasjoner fra 
NKFU. 


